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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-04-02 

kl. 18.00 – 20.10 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Tomas Grahn, Christer Laursen 

Toftenius, Anna Nilsson Ekroth, Anita Skarphagen, Kenneth Skarphagen och 

Gullbritt Thorsell.   

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen ändrades så att punkt 11 flyttas till efter punkt 15. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 98 289 kronor. Inkluderar då inkommande bidrag till vår 

kommande sockenbok. 

89 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2024.  

  

5. Kassör och vice ordförande 

Vi har svårighet att finna ny kassör. Nya namn föreslogs som skall kontaktas före 

nästa styrelsemöte. 

Till vice ordförande valdes Tomas Grahn. 

 

6. Sockenboken 

Vår första del av Bunge sockenbok är nu klar att gå till tryckning. För ytterligare 

finansiering har vi ansökt om bidrag hos Fårösunds Utveckling. Styrelsen uttrycker 

önskemål om att separera sockenbokens intäkter och utgifter från Bunge 

Sockenförenings ekonomiska transaktioner. Vi behöver undersöka hur det ska gå 

till. 

 

7. Flaggning 

Vi har nu ett schema på alla flaggdagar under året, där det framgår vem som 

ansvararar för flaggning respektive dag, förutom ett datum som ännu återstår.  

 

8. Aktiviteter 

- Årsmötet den 17 mars gick bra. Flera deltagare än tidigare år.  Vår inbjudne 

föredragshållare Berit Ångman Svedjemo berättade trevligt och entusiasmerande 

om ”Region Gotlands offentliga konst och dess placering, bl.a. i Fårösund”. 

- Trafikverket önskar ett nytt möte för att informera om fortsättningen med 

planerna för förbättringen av Strandvägen. Vi beslutade att hjälpa till med att 

anordna ytterligare ett möte i Kulturhusets lokaler. 

 

 



 
2 

- Valborgsmässofirande  

Talet till våren kommer att hållas av Charlotta Harrsjö Grahn.  

Kenneth vidtalar Ulf Hedberg för att de båda skall leda allsång med de traditionella 

vårsångerna.  

Klass 7 i Fårösundsskolan ordnar korvförsäljning och får därmed ett bidrag till en 

egen aktivitet.  

Vi i föreningen ordnar kaffe med bröd.  

Erik Olsson/Räddningstjänsten ansvarar för tändningen av brasan.  

Gullbritt skriver annons att lägga in på hemsidan, facebook och att anslå på 

anslagstavlor. 

- Nationaldagen 6 juni  

Anita ansöker om tillstånd för själva aktiviteten på platsen.  

Pelle kontaktar tilltänkt talare.  

Kenneth kontaktar Folkdansgillet och ordnar med ljudanläggning.  

Eva kontaktar R Ljunggren angående elförsörjningen.  

Föreningen ordnar med kaffeförsäljning.  

- Skyltar Nordretleden och Hälsostigen. Förutom i området runt Bungenäs är 

skyltarna helt OK. Kenneth kollar vidare om åtgärd krävs för renovering och vem 

som i så fall skall svara för det. 

- Vandringsled. Vi har tidigare diskuterat om vi skall ordna en vandringsled runt 

Bungenäsudden. Anna kontaktar ansvarig på Länsstyrelsen. 

- Skräpplockningsdag. Vi har tidigare ordnat en skräpplockningsdag på våren, 

senaste gången samma dag som samfälligheten i Utbunge. Vi beslutade att vi i år i 

stället planerar in en sådan dag till hösten, den 21 september ”World Clean-up 

Day”. 

- Kulturarvsdagen infaller i år den 8 september och har temat Kulturens vägar, 

knutpunkter och mötesplatser. 

 

9. Fårösunds utveckling 

– Några av oss deltog i Leader Gutes After Work på Magasinet i Fårösund den 13 

mars gällande information och dialog om utveckling på norra Gotland, samt möte i 

Folkhögskolan om förslag till bildande av Nationalparken Bäste träsk. 

Naturvårdsverket har utformat ett förslag inkluderande parkens gränser och syfte 

samt regler och skötsel av parken och konsekvensbeskrivningar som nu går på 

remiss t.o.m. den 14 juni 2024. 

 

10. Tältet 

Text angående uthyrning av tältet ligger nu på vår hemsida. 

Kommer vi ihåg hur man sätter upp tältet? Vi behöver nog en repetition. 
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11. Infobladet 

Texten på infobladet från förra året skall redigeras en aning av Anna och Gullbritt. 

Samma scheman och kartor som förra året används, Gullbritt delar till alla. 

Christer tar över Carinas område.   

 

12. Badplatserna 

En eloge vill vi ge till Regionen som sett till att Badhusparken och Bungeviken 

röjts och rensats från släke. Vi föreningen är mycket nöjda med att våra badplatser 

ger ett så positivt intryck till besökare från både när och fjärran. 

 

13. In/Ut skrivelser  

Från iVisbyTryckeri har kommit förfrågan om vi vill boka annons i Fårö & 

Fårösundsguiden. Vi beslutade att avstå. 

 

14. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet legat på ca 2 250 

i genomsnitt per månad.   

Anita kommer att få instruktioner av Valter om hantering av programmet bakom 

vår hemsida så att hon vid behov kan gå in och uppdatera hemsidan med nyheter 

och ändringar i redan skriven text, som avlastning och komplettering till Valter. 

 

15. Nyhetsbrev 

Nyhetsbrev har kommit från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands 

Hembygdsförbund och Kulturarvsutvecklaren på Gotland. 

Bl.a. pushas för tidningen Bygd och natur som nu ligger på webben, och inbjudan 

till ett webbinarium om Socknens historia den 20 mars, som Gullbritt deltog i. Ett 

bra och proffsigt genomfört webbinarium. Nätverksträff på temat samlingar, scen 

och skola har hållits. Rapport från årsstämman med Gotlands hembygdsförbund 

och projektet Stark socken som syftar till att utveckla Gotlands civila försvar 

presenteras. 

  

 16. Övrigt 

Ingen övrig fråga togs upp. 

 

17.  Nästa möte blir kl. 13.30 den 28 april hos Kenneth och Anita Skarphagen, 

Fårövägen 42. Då kommer vi att starta med att montera tältet på nytt. 

  

18. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 

 


